

## Bestyrelsesmøde d. 10. marts 2016

Deltagere: Henrik, Susan, Axel, Morten, Thomas og Christian. Desuden deltog Morten Leth.

1) Udsat, da Theis ikke havde mulighed for at deltage i mødet. Forpagtningen blev drøftet kort, og udfordringen er at omsætningen i cafeen har været begrænset.

### 2) Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde:

Referatet er godkendt med få bemærkninger.

### 3) Nyt fra kontoret:

Thomas læser op fra Kirstens orientering.

Axel undersøger muligheden for at se tv i klubben og hvad det kommer til at koster.

Fos-tilskuddet: Kirsten er i gang med beregninger.

### 4) Gennemgang af det foreløbige regnskab for 2015:

De kloge taler om mange forskellige tal. Et tidlige stort overskud er reduceret noget. Der er tvivl om posteringer, datoer og andre spændende faktorer. Der kommer et respons til Kirsten. Axel og Thomas er ind over sagen.

### 5) Budgetopfølgningen pr 29/2 og godkendelse af det endelige budget:

Axel snakker. Overordnet set er der rimelig godt styr på det. Der er en fint likviditet.

Der har været nogle poster som skal sættes op og ned. Samt nogle konti som skal splittes/lukkes/omdøbes – kraftig oprydning.

Der er nogle posteringen som man bliver nysgerrig på – revisor i samråd med Kirsten må komme med mellemregningen og skabe større forståelse for budgettet.

Axel tager teten.

### 6) Ændring af vedtægter:

Morten Munch har ikke fået nogle særlige tilbagevendinger ift. ændringer af vedtægterne. Få rettelser ift. nogle datoer. Et klubmedlem har dog påpeget visse formuleringer og at nyhedsbrevet har sin begrænsethed ift. kommunikationskanaler.

Arbejdernes Landsbank mente at vores vedtægter skulle ændres ift. nogle specifikke betalingsmidler, men efterfølgende har de meldt tilbage at vi undtagelsesvis ikke behøves at ændre dem.

Fremadrettet skal Kirsten forsat have mulighed for at have fuld bemyndigelse ift. betalinger.

### 7) Drøftelse af huslejesagen:

Efter sidste møde talte Morten Munch med vores advokat, som sendte et forligsforslag til modpart. Forslaget blev umiddelbart ikke taget godt imod, men vi må vente at se tiden an.

Hovedforhandlinger er berammet til december 2016 og vi må vente os med tålmodighed. Desuden skal vi overveje, hvordan vi forholder os, hvis udlejeren ikke reagerer på vores forslag.

### 8) Bevilling af Hjertestarter

Thomas forespørger vedr. placering af hjertestarter, og hvorvidt det grundet vores lukkede gårdmiljø og begrænsede adgang til klublokalerne kan godtages, at den ikke er offentlig tilgængelig.

Der skal udpeges en række personer, der skal modtage kursus i betjening af hjertestarteren.

### 9) Orientering om baneudlejning via Wannasport

God udvikling i brugen af Wannasport. Vi kører videre og ser hvad året bringer.

### 10 Orientering fra USU v. Susan og Nicklas

USU drager med et stort hold til LM. Samarbejder med de andre Amager klubber om begynderturneringer. USU afholder sommer camp i uge 31. USU afholder badmintonskole i starten af skolesommerferien.

USU oplever tilgang i medlemmer efter at have afholdt arrangementer for skoler/SFO'er.

Nicklas kontakter yderligere fritidshjem for at lave arrangementer, der kan skaffe flere medlemmer.

### 11 Orientering fra SEU v. Morten

Morten orienterer om situationen i seniortruppen: førsteholdet kæmper om overlevelse i Danmarksserien. Andet holdet bliver oppe i serie 1 trods deklassering grundet protest. Tredjeholdet rykker ned fra serie 1. Seniorudvalget overvejer at trække fjerdeholdet til næste sæson, da det har været svært at stille hold.

Seniortrænerne, Marc Halgren og Peter Thorberg, fortsætter ikke til næste sæson. Begge er for presset med arbejde og kan ikke allokere tiden til at være trænere. Dermed skal seniorudvalget finde nye trænere til den kommende sæson. Morten Munch undersøger markedet for trænere og har dialog med flere, men indtil videre uden held.

### 12) Orientering fra VEU v. Morten

Intet nyt fra VEU ved Morten Munch.

Thomas Kledal meddeler, at VEU til næste år igen vil tilmeldes holdturneringen.

### 13) Orientering fra MOU v. Henrik

Henrik henvender sig til økonomiudvalget vedr. mulighed for yderligere budget til trænerlønninger.

Øget interesse på damesiden kan betyde, at motion skal skifte række for at have plads til flere damer på turneringsholdet.

MOU har skabt et stort og bredt internationalt fundament og har mange udenlandske spillere.

#### 14) klubmesterskaberne

Thomas Kledal undersøger muligheder for arrangement ifbm. klubmesterskaber med forpagter. Afholdelse af klubmesterskaber er lørdag d. 30 april 2016.

#### 15 Generalforsamlingen

Dato er d. 12.04.2016 kl. 19.30.

Morten Munch har besluttet ikke at genopstille ved generalforsamlingen og stopper også som spiller i klubben grundet logistiske udfordringer.

Thomas Kledal spørger Sten Bergholdt om han vil være dirigent.

Kirsten skal lave kopi af regnskab og budget så de kan deles ud, men det skal kun være et 1-sides.

Pga. udskiftning skal vi opfordre medlemmer til at stille op til bestyrelsen.

#### 16) Deltagelse i DGI Storkøbenhavns generalforsamling

Afholdes 31. marts, ingen fra ABC deltager umiddelbart, Nicklas deltager muligvis fra DGI side af og kan måske give referat videre.

#### 17) Evt.

Repræsentantskabsmøde den 18. april, Nicklas deltager med sikkerhed.

Køleskabssituation afventer Theis, køleskabet enten fjernes eller erstattes.

Thomas kunne godt tænke sig at klubben deltager som forening på Roskilde Festivalen. Vi har mulighed for at overtage Sengeløses plads på festivalen.

Åbningstid fredag aften skal sættes til 21:30, og den seneste bookingtid til kl. 21-22.